

<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: JORDAN MAGNESIA Date: 24-06-2021 10:46:24 AM Subject: Renew the membership of Chairman and Deputy of Boa</p>	<p>السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: مغنيسيا الأردن التاريخ: AM 10:46:24 2021-06-24 الموضوع: تجديد عضوية رئيس مجلس الإدارة وعضوية نائب</p>
<p>Please note that according to Board of Director's decision, it has been agreed to renew the membership of Chairman and Deputy Chairman of Board of Directors.</p>	<p>يرجى العلم أنه بناء على قرار مجلس الادارة، تم الاتفاق على تجديد عضوية رئيس مجلس الإدارة السيد زياد خلف محمد المناصير وتجديد عضوية نائب رئيس مجلس الإدارة السيد معين محمد عبدالله قداده.</p>
<p>23-06-2021</p>	<p>23-06-2021</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: muhannad mohammad salem al- bqour</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: muhannad mohammad salem al- bqour</p>